
Oświadczenie złożone 

przez senatora Władysława Komarnickiego 

na 46. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 lipca 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra rozwoju i finansów Mateusza Mora-

wieckiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Ministerstwo Finansów nie zmieniło dotąd interpretacji indywidualnych, z których wynika, że opłaty re-

prograficzne są z VAT. Nie wydało też interpretacji ogólnej w tej sprawie, mimo że jest już nie tylko werdykt 

unijnego trybunału, lecz także wyrok 7 sędziów Naczelnego Sądu Administracyjnego z 26 czerwca 2017 r. 

Takie samo stanowisko jak NSA zajął TSUE. 

W związku z tym pragnę zapytać Pana Ministra, dlaczego ministerstwo do tej pory nie zmieniło interpre-

tacji we wspomnianej sprawie. 

Z wyrazami szacunku 

Władysław Komarnicki 

 
 


